
VÁRPALOTA VÁROS ÖNKORMÁNYZATI
    KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

8100 Várpalota, Gárdonyi G. u. 39.     Pf.: 76.
Tel.:  (88) 592-660 Fax: (88) 592-676

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:   Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  2012. május  31-
én  (csütörtökön)  9,00  órai  kezdettel  a  Polgármesteri  Hivatal  I.  emeleti
tanácstermében megtartott   üléséről

Jelen vannak  : Talabér Márta polgármester
Katona Csaba alpolgármester
Máténé dr. Ignácz Anita jegyző 
Sándor Tamás aljegyző

 

Antal László
Deák Istvánné (9,40 órától)
Falussy Sándor
Galambos Szilvia
Huszárné Bacsárdi Valéria
Jákli  Tivadar  
Kádár István
Keresztény Levente

Dr.  Ferencz  Kornél,  Drágánné  Fülöp  Éva,  Nagy  György  irodavezetők,  Gáspár
Júlia  mb.  irodavezető,  Bérczes  Beáta jogi  előadó,  Bognárné Huszár Mónika és
Kovács Szilvia jegyzőkönyvvezetők



T a l a b é r Márta:
Tisztelettel  köszöntöm  Képviselő-társaimat  Várpalota  Város  Képviselő-
testületének május havi rendes ülésén.  A mai  ülésünket  megnyitom. A jelenléti
ív  alapján  megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  9  fővel  határozatképes.
Előre  jelezte  távollétét  dr.  Juhász  Attila  és  Máté  József  képviselő  úr,  Deák
Istvánné képviselő asszony pedig később érkezik.

Tájékoztatnám  Önöket,  hogy  néhány  hónappal  ezelőtt  a  Globomax  Zrt.- től
megkerestek,  miszerint  szeretnének  egy  új  szavazási  rendszert  bemutatni.  A
februári  képviselő-testületi  ülés  erre  nem  volt  a  legideálisabb,  így  egy
későbbi  időpontban  maradtunk.  Ennek  a  rendszernek  a  kipróbálása  fog  most
zajlani.
Tisztelettel  köszöntöm  a  Globomax  Zrt.  képviseletében  megjelent  Amberger
Árpád  vezérigazgató  urat,  Banics  Péter  informatikai  vezető  urat,  Németh
István területi  értékesítési  vezető urat.  
Megkérném  Önöket,  a  Képviselő-testület  tagjai  részére  szíveskedjenek
tájékoztatást  adni a berendezés használatáról.

(Amberger Árpád vezérigazgató röviden bemutatta a rendszer működését)

T a l a b é r Márta:
Köszönöm  szépen  a  bemutatót,  most  pedig  folytatjuk  a  képviselő-testületi
ülést.  Tájékoztatnám  a  Képviselő-testület  tagjait  arról,  hogy  a  Magyar
Motorkerékpár Kft. 2011. évi beszámolója és 2012. évi üzleti  terve kapcsán a
kft.  ügyvezetőjét,  Mázló  Imre  urat  2012.  május  02-án  kelt  levelemben
tájékoztattam  arról,  hogy  a  Képviselő-testület  2012.  május  24-én  tartja  soron
következő  ülését,  amelyre  meghívtam.  Levelemben  kértem,  hogy  a  kft.  2011.
évi  beszámolóját  és  2012.  évi  üzleti  tervét  május  10-ig  szíveskedjen
megküldeni,  hogy  azt  a  Képviselő-testület  elé  terjeszthessem.  Kértem
továbbá,  hogy  a  Képviselő-testület  2012.  február  23-i  ülésén  elfogadott  28-
29-31/2012.  (II.23.)  határozatokban  megjelölt  dokumentumokat  megküldeni
szíveskedjen,  tekintettel  arra,  hogy  a  kért  dokumentumok  még  nem  érkeztek
meg.  A  tértivevény  tanúsága  szerint  levelemet  2012.  május  07-én  Mázló
Imréné  átvette.  2012.  május  22-én  e-mailben  tájékoztattam  az  ügyvezetőt
arról,  hogy  a  képviselő-testületi  ülés  időpontja  megváltozott.  Ügyvezető  úr
erről  olvasási  értesítést  nem  küldött,  a  kért  dokumentumok  a  mai  napig  nem
érkeztek  meg  a  Polgármesteri  Hivatalba,  ezért  a  kft.  mérleg-beszámolóját  a
mai  ülésen  nem  tudjuk  megtárgyalni.  Az  önkormányzat  ügyvédjén  keresztül
fogom  felhívni  az  ügyvezető  figyelmét  arra,  hogy  tájékoztatnia  kell  a
taggyűlés  megtartásának  időpontjáról,  illetve  a  felénk,  mint  kisebbségi
tulajdonos felé fennálló kötelezettségeinek eleget  kell  tennie.   

Tisztelt  Képviselő-testület!
A  Szervezeti  és  Működési  Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdése  értelmében  a
„sürgős”  indítvány  napirendre  tűzéséről  –  a  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság
javaslata  alapján – a Képviselő-testület  vita nélkül dönt.

Ez alapján sürgősségi tárgyalásra javasolom:
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1)  „Egészségre  nevelő  és  szemléletformáló  életmódprogramok  a
kistérségekben” című, TÁMOP-6.1.2/11/3 kódszámú pályázat  benyújtása (111)

A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal  támogatja  az  előterjesztés
sürgősséggel való tárgyalását  a Képviselő-testületnek.

Aki támogatja a sürgősségi tárgyalást,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  támogatta  a
111.  számú  előterjesztés  sürgősséggel  való  tárgyalását  és  a  következő
határozatot hozta:

86/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Szervezeti  és  Működési
Szabályzat  13.  §  (8)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  111.  számú
előterjesztés sürgősségi tárgyalására irányuló javaslatot  elfogadta.

Tisztelt  Képviselő-testület!
Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

Zárt  ülésen javasolom tárgyalásra:

1)  A Bán  Aladár  Általános  Iskola  és  Tagiskolája  nevű  közoktatási  intézmény
vezetői  álláshelyére kiírt  pályázat elbírálása (92)

2)  A  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  vezetői  álláshelyére  kiírt
pályázat  elbírálása

(93)
3) Vetró László és Vetró Lászlóné Várpalota,  Széphegyi u.  9. szám alatti  lakos
fellebbezésének elbírálása (105)

Nyilvános ülésen javasolom tárgyalásra:

1)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2012.  évi  költségvetéséről  szóló
8/2012. (II.28.) önkormányzati  rendelet  módosítása (108,/1)

2)  Rendelet-tervezet  a  tiltott,  kirívóan  közösségellenes  magatartásokról
(107,/1)

3) „Üzemeltetési  szerződés” megkötése a Bakonykarszt Zrt.-vel (106)

4) Helyi közösségi közlekedés normatív támogatásának igénylése (99.)

5)  „Egészségre  nevelő  és  szemléletformáló  életmódprogramok  a
kistérségekben” című, TÁMOP-6.1.2/11/3 kódszámú pályázat  benyújtása 
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 (111)

6)  Közoktatási  intézmények  szerepbővítése,  újszerű  intézményi
együttműködések  kialakítása  című,  TÁMOP-3.2.1.A-11/2  jelű  pályázat
benyújtása (91)

7) Óvodafejlesztés  című, TÁMOP-3.1.11-12/2 jelű pályázat  benyújtása (103)

8) Vizsgálóbizottság létrehozása (87)

9)  Az  „Egy  Mosolyért”  Közalapítvány  2011.  évre  vonatkozó  közhasznúsági
jelentése (82)

10)  Várpalota  Város  Közművelődési  Közalapítványának  2011-re  vonatkozó
közhasznúsági jelentése (95)

11)  Várpalota  Város  Sport  Közalapítványa  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentésének elfogadása (97)

12)  Várpalota  Város  Közoktatási  Közalapítványa  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentés (110)

13)  SZINDBÁD  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi  üzleti  terve
(88,/1)

14) Várpalotai  Ipari  Park Kft. 2011. évi beszámolója (85)

15) Alsóinkám Kft. 2011. évi beszámolója (86,/1)

16)  Pannon  Várszínház  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi
költségvetés-tervezete (98)

17)  PALOTASPORT  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi  üzleti
terve (100)

18) Palotakonzult  Kft. 2011. évi beszámolója (104)

19) Várpalotai  Városbiztonság Szolgáltató Kft. 2011. évi beszámolója (109)

20) Bán Aladár Általános Iskola és Tagiskolája intézményi  beszámolója (94)

21) Beszámoló a Gyermekjóléti  Szolgálat  2011. évi tevékenységéről (84)

22)  Beszámoló  a  Magyar  Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont  Szociális
Intézményének 2011. évi tevékenységéről (83)

23) Beszámoló a Közterület-felügyelet  2011. évi tevékenységéről (101)
24)  Az  Esélyegyenlőség  Alapítvány  Várpalota  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentésének elfogadása (96)
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25) Várpalotai  Közüzemi Kft.  2011. évi üzleti  jelentése (89)

26) Várpalotai  Közüzemi Kft.  2012. évi üzleti  terve (90)

Van-e valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény,  észrevétel? (Nem volt.)
Aki elfogadja a napirendet,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  elfogadta  Várpalota  Város
Önkormányzati  Képviselő-testülete  2012. május 31-i ülésének napirendjét.  

(9,20 - 9,35 zárt ülés)

T a l a b é r Márta:
Tájékoztatnám a zárt  ülés döntéseiről a jelenlévőket:

1.  A  Bán  Aladár  Általános  Iskola  és  Tagiskola  vezetői  álláshelyére  kiírt
pályázaton a Képviselő-testület  8 igen szavazattal,  1 tartózkodás  mellett  Vikol
István  igazgató  urat  bízta  meg  2012.  augusztus  01-jétől  2017.  július  31-ig  az
igazgatói  feladatok  ellátásával.  Gratulálunk  Igazgató  úrnak  és  jó  munkát
kívánunk a jövőben!
2.  Az  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  vezetői  álláshelyére  kiírt  pályázat
elbírálásáról  döntöttünk.  Érvényes  pályázat  hiányában  eredménytelennek
nyilvánította  a  Képviselő-testület  a  pályázatot,  így  további  egy  esztendőre
2012.  augusztus  01-jétől  2012.  július  31-ig  Varga  Szilviát  bízta  meg
ismételten az intézmény vezetésével 8 igen és 1 tartózkodás mellett.  
3.  Lótartási  ügyben  is  határozatot  hozott  a  Képviselő-testület.  8  igen
szavazattal,  1 tartózkodás  mellett  elutasította a kérelmet.   

1)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2012.  évi  költségvetéséről  szóló
8/2012. (II.28.) önkormányzati rendelet  módosítása (108,/1.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a bizottsági  állásfoglalásokat!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolta  a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet- tervezetet  4  igen,  1  nem  szavazattal,  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

K á d á r István:
A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  3  igen  szavazattal,  1  nem
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése?
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Véleménye?
Hozzászólása?  (Nem volt.)

(Deák Istvánné 9,40 órakor megérkezett,  a létszám: 10 fő)

Aki elfogadja a rendelet  módosítását,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  az
alábbi rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
18/2012. (V.31.) önkormányzati

r e n d e l e t e

Várpalota Város Önkormányzatának 
2012. évi költségvetéséről szóló 8/2012. (II.28.) önkormányzati rendelet

m ó d o s í t  á s á r ó l 

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete)

2)  Rendelet-tervezet  a  tiltott,  kirívóan  közösségellenes  magatartásokról
(107,/1)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

K á d á r István:
A Jogi és Ügyrendi Bizottság a rendelet-tervezet
2. § (3) bekezdésének „A” változatát  4 igen szavazattal,
3.  §  (2)  bekezdésének  „B”  változatát  4  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja
a Képviselő-testületnek.
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  a  107/1.  kiegészítéssel
együtt  3  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja  a
Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése?
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Szavazásra  teszem a  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  állásfoglalását.  Aki  a  2.  §  (3)
bekezdésének „A” változatát  támogatja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  támogatta  a
Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát.

T a l a b é r Márta:
Aki a 3. § (2) bekezdésének „B” változatát  támogatja,  kérem, szavazzon!
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A  Képviselő-testület  7  igen,  1  nem  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett
támogatja a Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát.  (1 fő nem szavazott)

T a l a b é r Márta:
Aki a rendelet-tervezetet  támogatni tudja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
19/2012. (V.31.) önkormányzati

r e n d e l e t e

a tiltott,  kirívóan közösségellenes magatartásokról

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete)

3) „Üzemeltetési  szerződés” megkötése a Bakonykarszt Zrt.-vel (106)

T a l a b é r Márta:
Köszöntöm  a  Képviselő-testületi  ülésünkön  a  Bakonykarszt  Zrt.
képviseletében  megjelent  Radács  Attila  műszaki  igazgató  urat  és  Makai
Ferenc üzemmérnökség vezető urat.  
Kérném  a  Gazdasági  Bizottság  és  a  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság
állásfoglalását!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal,  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése?
Véleménye?
Hozzászólása?  (Nem volt.)
Aki el  tudja fogadni a határozati  javaslatot,  az kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

90/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bakonykarszt  Zrt.  által
megküldött,  a  határozat  elválaszthatatlan  mellékletét  képező  Üzemeltetési
szerződésben  foglaltakat  elfogadja  és  felhatalmazza  Várpalota  Város
Polgármesterét  a szerződés aláírására.

Határidő:   2012. május 31.
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Felelős:   Talabér Márta polgármester
A végrehajtásban közreműködik: 

Városfejlesztési,  Városüzemeltetési  és Vagyongazdálkodási Iroda

T a l a b é r Márta:
Köszönöm a Bakonykarszt Zrt.  képviselőinek a részvételt!

4) Helyi  közösségi közlekedés normatív támogatásának igénylése (99.)

T a l a b é r Márta:
Kérném a szakbizottsági  állásfoglalásokat!

K á d á r István:
A Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

F a l  u s s y Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról
szóló  8/2011.  (II.28.)  önkormányzati  rendelet  22.  §  (3)  bekezdése  szerint:
„Amennyiben  az  előterjesztést  tárgyaló  valamennyi  bizottság  egybehangzóan
javasolja  annak elfogadását,  a Polgármester  javaslatot  tehet  a vita  lefolytatása
nélküli  döntéshozatalra.  A  javaslatról  a  Képviselő-testület  vita  nélkül,
egyszerű többséggel dönt.”
Ez alapján javasolom a vita nélküli  döntéshozatalt.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a normatív támogatás igénylésével  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett   a  következő
határozatot hozta:

91/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.) Várpalota  Város  Önkormányzata  a  helyi  közösségi  közlekedés
működtetéséhez  (folyamatos  üzemeltetéséhez  és  eszközfenntartási
ráfordításaihoz),  valamint  fejlesztéséhez  (beruházásaihoz)  a  tárgyévet
megelőző évben, azaz 2011-ben 10.000 ezer Ft saját  forrásból származó,
vissza nem térítendő önkormányzati  támogatással járult  hozzá.

2.) Várpalota  Város  Önkormányzata  vállalja,  hogy  a  helyi  közlekedést
2012. január 1-jétől 2012. december 31-ig folyamatosan fenntartja.
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3.) Az  autóbusszal  végzett  menetrend  szerinti  személyszállításról  szóló
2004.  évi  XXXIII.  törvény  8.  §-a  alapján  az  önkormányzat  pályázati
eljárás  nélkül,  a  közszolgáltatással  közvetlenül  megbízva  kötötte  meg a
szolgáltatóval  a közszolgáltatási  szerződést.

Határidő:  a határozat megküldésére:  2012. június 8.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:    Gáspár Júlia mb. pénzügyi irodavezető

5)  „Egészségre  nevelő  és  szemléletformáló  életmódprogramok  a
kistérségekben”  című,  TÁMOP-6.1.2/11/3  kódszámú  pályázat  benyújtása

(111)

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése?
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki támogatja a pályázat benyújtását,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

92/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elhatározza,  hogy  az
„Egészségre  nevelő  és  szemléletformáló  életmódprogramok a  kistérségekben”
című TÁMOP – 6.1.2/11/3  jelű pályázat  kiírására pályázatot nyújt  be. 

Határidő:   Közreműködő Szervezet által  előírt  határidők
Felelős:   Talabér Márta polgármester

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert,  hogy  a  pályázat  elkészítésével  a  Regionális
Gazdaságfejlesztési  Iroda  Szolgáltató  Korlátolt  Felelősségű  Társaságot
(Székhelye:  1053  Budapest,  Ferenciek  tere  7-8.,  képviseli:dr.  Kaiser  László
ügyvezető)  bízza  meg,  ennek  érdekében  a  jelen  előterjesztés  mellékletét
képező megbízási  szerződést írja alá.

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester

3.)  A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  nyertes  pályázat
esetén  a  szükséges  szerződéseket  kösse  meg  és  gondoskodjék  a  képviselő-
testület  folyamatos tájékoztatásáról.

Határidő:   Közreműködő Szervezet által  előírt  határidők
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Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Béndek Alexandra egészségügyi,  szociális  és esélyegyenlőségi referens

4.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Pénzügyi  Iroda  vezetőjét,  hogy  nyertes
pályázat  esetén  az  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetésének  módosítása
során,  illetve  a  2013.  évi  költségvetési  rendeletében  szerepeltesse  az
előfinanszírozással kapcsolatos,  várható kiadásokat.

Határidő:   Eredményhirdetés utáni első Képviselő-testületi  ülés
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Pénzügyi Iroda vezetője

6)  Közoktatási  intézmények  szerepbővítése,  újszerű  intézményi
együttműködések  kialakítása  című,  TÁMOP-3.2.1.A-11/2  jelű  pályázat
benyújtása (91)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Humán Erőforrás Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Ebben az esetben is lehetőség van a vita nélküli  döntéshozatalra.
Aki ezt támogatni  tudja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki támogatni tudja a pályázat  benyújtását,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

93/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  elhatározza,  hogy a
„Közoktatási  intézmények  szerepbővítése,  újszerű  intézményi
együttműködések  kialakítása”  című,  TÁMOP-3.2.1.A-11/2  jelű  p ályázat
kiírására  pályázatot  nyújt  be,  a  Várkerti  Általános  Iskola,  Szakiskola  és
Tagiskolái  székhelyintézménye (8100 Várpalota,  Thuri tér  3.) tekintetében.

Határidő:   2012. június 1 – július 2.
Felelős:   Talabér Márta polgármester

10



2. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert  arra,  hogy  a  pályázat  előkészítésével  és  lebonyolításával  bízza
meg  az  Önkormányzat  Várkerti  Általános  Iskola,  Szakiskola  és  Tagiskolái
nevű közoktatási  intézményét.

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester

3. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  nyertes
pályázat  esetén  a  szükséges  szerződéseket  kösse  meg  és  gondoskodjék  a
képviselő-testület  folyamatos tájékoztatásáról.

Határidő:   Közreműködő Szervezet által  előírt  határidők
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

4. A  Képviselő-testület  felkéri  a  Pénzügyi  Iroda  vezetőjét,  hogy  nyertes
pályázat  esetén  az  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetésének  módosítása
során,  illetve  később  amennyiben  releváns,  a  2013.  évi  költségvetési
rendeletében  szerepeltesse  az  előfinanszírozással  kapcsolatos,  várható
kiadásokat.

Határidő:   Eredményhirdetés  utáni  első Képviselő-testületi  ülés
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban             közreműködik:   

Gáspár Júlia mb. irodavezető

7)  Óvodafejlesztés  című,  TÁMOP-3.1.11-12/2  jelű  pályázat  benyújtása
(103)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

K á d á r István:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  a
határozati  javaslatot  elfogadásra javasolja  a  Képviselő-testületnek azzal,  hogy
a polgármester  a  pályázat  elkészítésével  és  lebonyolításával  dr.  Dobos Tamást
bízza meg.

(9,50 Huszárné Bacsárdi Valéria kiment, a létszám: 9 fő)

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki a pályázat benyújtásával  egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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94/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elhatározza,  hogy  az
„Óvodafejlesztés”  című,  TÁMOP-3.1.11-12/2  jelű  p ályázat  kiírására
pályázatot  nyújt  be,  a  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde
székhelyintézménye,   valamennyi  tagintézménye  és  telephelye  tekintetében,
az alábbiak szerint:

Lurkó kuckó Központi Óvoda  (8100 Várpalota,  Thuri tér 3.) 
Inota Falui Cseperedő Óvoda és Bölcsőde (8103 Várpalota,  Bercsényi u.
10.)
Dúdoló Tagóvoda  (8100 Várpalota,  Tési u.3.)
Rákóczi Telepi Óvoda (8100 Várpalota,  Bartók Béla u. 20.)
Kölyökvár Tagóvoda (8100 Várpalota,  Mátyás kir.  u. 7/b.
Szivárvány Tagóvoda és Bölcsőde  (8100 Várpalota,  Körmöcbánya u. 3.)
Iciri-piciri  Óvoda (8104 Várpalota,  Készenléti  ltp. 23.)

Határidő:   2012. június 1 – június 30.
Felelős:   Talabér Márta polgármester

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  felhatalmazza  a
polgármestert,  hogy  a  pályázat  elkészítésével  és  lebonyolításával  dr.  Dobos
Tamást bízza meg.

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester

3.)  A Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy nyertes  pályázat
esetén  a  szükséges  szerződéseket  kösse  meg  és  gondoskodjék  a  képviselő-
testület  folyamatos tájékoztatásáról.

Határidő:   Közreműködő Szervezet által  előírt  határidők
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

4.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Pénzügyi  Iroda  vezetőjét,  hogy  nyertes
pályázat  esetén  az  Önkormányzat  2012.  évi  költségvetésének  módosítása
során,  illetve  a  2013.  évi  költségvetési  rendeletében  szerepeltesse  az
előfinanszírozással kapcsolatos,  várható kiadásokat.

Határidő:   Eredményhirdetés  utáni  első Képviselő-testületi  ülés
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban             közreműködik:   

Pénzügyi Iroda vezetője

8) Vizsgálóbizottság létrehozása (87)

T a l a b é r Márta:
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Kérném a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

K á d á r István:
A Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  3  igen  szavazattal,  1  nem szavazattal  javasolja,
hogy a Várpalotai  Közüzemi  Kft.  Felügyelő Bizottsága  keretén  belül  történjen
további  vizsgálat  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  részére,  uszodaépítés  céljára
átadott  pénzösszeg felhasználását  illetően.

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye? 
Hozzászólása? 

F a l  u s s y Sándor:
Mint  az  anyag  előkészítője,  nem  tudok  egyetérteni  a  Jogi  és  Ügyrendi
Bizottság  állásfoglalásával.  Amint  azt  az  előterjesztés  tartalmazza,  ezen  a
körön  már  túlvagyunk.  A  Felügyelő  Bizottság  ezzel  már  foglalkozott,  nem
akartam az anyagot  még hosszabbra húzni,  de lehet,  hogy érdemes lett  volna a
Felügyelő  Bizottság  jegyzőkönyvét  is  csatolni.  A  Felügyelő  Bizottság,  mint
ahogy  a  Képviselő-testület,  és  a  bizottságok  is,  mind  Fideszes  többségű.  Ez
nem  jelenti  azt,  hogy  nem  dönthetett  volna  úgy  az  FB,  hogy  lefolytat  egy
vizsgálódást.  De  mégsem döntött  úgy.  Amikor  a  könyvvizsgáló  a  jelentésében
–  amit  én  teljes  egészében  becsatoltam  –  letette  a  Felügyelő  Bizottság  elé,
akkor  az  volt  a  többségi  vélemény  az  enyémmel  szemben,  hogy
tulajdonképpen  minden  rendben  van,  nem  kell  ezzel  tovább  foglalkozni.
Megvannak  a  számok,  a  pénz  elfogyott,  de  minden  rendben  van.  Mondta  ezt
például  Antal  László  Képviselő  úr,  mint  FB  tag.  Nem  is  született  semmi
gyakorlati lag  a  könyvvizsgáló  anyaga után.  Megjegyzem,  hogy abból  nehéz  is
lett  volna,  mert  nem  az  volt  a  célja,  hogy  felderítse,  ténylegesen  mi  történt.
Nem is lehetett,  hiszen nem másból dolgozott,  mint  ahogy kihangsúlyoztam az
előterjesztésben,  mint  a  Képviselő-testület  által  már  egyébként  is  ismert
anyagokból.  És  azokból  is,  amire  a  könyvvizsgáló  több  helyütt  rámutat  és  én
ki  is  színeztem  a  fájlban  „részben  fogytak  el  pénzek”,  „nincsenek  pontos
információk”,  „kiegészítő  melléklet  nem  tartalmaz  bővebb  felsorolást”  stb.
Nyilvánvalóan,  ez  a  vizsgálat  erre  nem  volt  alkalmas.  Mégis  a  Felügyelő
Bizottság  többsége  úgy döntött,  ez  tulajdonképpen  rendben  van.  Ehhez  képest
én  nem  ezt  gondolnám,  hogy  hirtelenjében  ez  megváltozna.  Úgy  gondolom,
hogy ezen a körön túl vagyunk. 
Ahogy jeleztem,  a  bizottság  tagjaira  itt  teszek  javaslatot,  lévén,  hogy rendben
lévő dolog, ha én javasolok, mivel én vagyok az előterjesztő.  Ha én vagyok az
előterjesztő,  furcsán  jönne  ki,  ha  másnak  adok  munkát,  én  meg  hátradőlök.
Tehát,  jómagamat,  Deák  Istvánnét,  Kádár  Istvánt  valamint  két,  számomra
szakmailag  megfelelőnek  tartott  személyt  a  hivatal  állományából:  Nagy
György és  dr.  Ferencz  Kornél  irodavezető  urakat.  Ők a szakmaiság,  a  műszaki
és  egyéb  kérdések,  pályázatok  és  projektek  lebonyolítása,  valamint  a  jogi
vonatkozások  megítélésében  bírnak  megfelelő  kompetenciával.  Ezt  látom
alkalmasnak,  egy  ilyen  típusú,  csak  ezzel  foglalkozó  bizottságot,  hogy  ezt  az
egészet  feltárja.  Jelzem,  hogy  egyrészt  itt  szó  lesz  számláknak  az  akkurátus
végig  vizsgálatáról,  szerződések  jogi  vizsgálatáról,  de  arról  is,  hogy  kinek
milyen  feladata  van  az  önkormányzati  törvény,  a  szervezeti  működési
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szabályzat,  a  képviselő-testületi  határozatok,  a  Közüzemi  Kft.  SzMSz-e,  az
igazgató  feladatköre  tekintetében.  Ez  nagyon  komplex  feladat,  ezért  időt  is
kell  hagyni  rá.  Véleményem  szerint  nem  lehetséges,  hogy  a  testület  ezen
túllépjen  és  a  város  ne  tudja  meg,  hogy  mi  is  történt.  Természetesen  mi
magunk,  akik  elsődleges  felelősséggel  bírunk  ezért,  a  Közüzemi  Kft.
Felügyelő  Bizottsága  az  elmondottak  alapján  erre  nem  megfelelő,  ezért  egy
eseti,  erre  a  célra  létrehozott  bizottság  lehet  az,  amelyik  egy  olyan  anyagot
tud letenni  elénk, ami alapján a konzekvenciák levonása és természetesen akár
polgári  jogi,  akár  munkajogi,  akár  pedig  büntetőjogi  lépések  kezdeményezése
és  megtétele  lehetséges,  nem  tudhatjuk,  mi  lesz  a  jelentésben.  Majd  akkor
meglátjuk.  Kérem  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  fogjunk  hozzá  a  szál
elvarrásához,  amihez ez a bizottság alkalmas lesz.

(9,55 Huszárné Bacsárdi Valéria visszajött,  a létszám: 10 fő)

D e á k Istvánné:
Azt  gondolom,  hogy  egy  másik  oldalát  is  megvilágítanám  ennek  a  kérdésnek.
Az  uszoda  ügye  már  nagyon  régóta  foglalkoztatja  a  város  lakosságát.  Pro  és
kontra.  Mellette,  ellene  millió  félreértés  kering  e  körül.  Úgy  látom,  hogy  ez
az  összeg  olyan  nagy,  amiről  mindenképpen  valamilyen  szinten  számot  kell
adnia  a  Képviselő-testületnek  a  város  lakossága  felé,  hogyan  és  miképpen
került  elköltésre.  Tehát  az,  hogy  itt  egy  vizsgálóbizottság  létrejöjjön,  az  nem
csak  abból  a  szempontból  fontos,  hogy  történt-e  itt  törvénysértés  vagy  nem
történt,  hanem abból  a  szempontból  is,  hogy  a  város  lakosságát  tájékoztassuk
arról,  egyáltalán  mi  történt  ezen  a  területen  az  elmúlt  időszakban.  A magam
részéről  támogatom  ennek  a  bizottságnak  a  létrehozását,  másrészt,  ha  a
Tisztelt  Képviselő-testület  megszavazza,  akkor  természetesen  a  magam
részéről  részt  szeretnék  venni,  vagy  ha  felkérést  kapok  erre,  akkor
természetesen  ellátom  ezt  a  feladatot.  Javasolom  a  Képviselő-testületnek,
hogy  támogassa  ezt  az  előterjesztést,  hiszen  amennyiben  nem  támogatjuk,
óhatatlanul  azt  az  érzést  keltjük  a  város  lakóiban,  hogy itt  van mit  takargatni,
illetve  hogy  esetlegesen  vannak  olyan  dolgok,  amiket  valamilyen  oknál  fogva
nem  igazán  kívánunk  feltárni.  A  Felügyelő  Bizottság  biztosan  sokat
foglalkozott  ezzel  az  üggyel,  a  bizottságban,  ha  felmerült  bárkiben  is,  az  a
vélemény  vagy  egyáltalán  elképzelés,  hogy  itt  valami  nincs  teljesen  rendben,
akkor  ennek  a  tisztázására  az  egyetlen  mód  egy  ilyen  vizsgálóbizottság
létrehozása.  Ez azt  is  megerősítheti,  hogy a Felügyelő Bizottságnak van igaza,
de  azt  is  –  mivel  a  vizsgálóbizottság  sokkal  mélyebben  és  részletesebben  tud
vizsgálódni  –  feltárhatja,  ha  itt  valami  egyéb  dolog  is  történhetett.  Az  a  tény,
hogy az uszoda építésére vett  fel  a város hitelt  és ebből nem uszoda épült,  már
az maga felvet rengeteg olyan kérdést,  hogy ez helyénvaló-e.  Ezért  tisztelettel
kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  támogassa  Falussy  Képviselő  úr
indítványát,  kezdeményezését,  mindannyiunk  lelkiismeretének
megnyugtatására.  

T a l a b é r Márta:
Több hozzászólást  nem látok.  
Szeretném  lezárni  a  magam,  illetve  a  Fidesz  részéről  az  előterjesztést.  Két
alkalommal  tárgyalta  a  Felügyelő  Bizottság  eddig  az  uszodának  az  ügyét.
Amikor  tavaly  új  könyvvizsgáló  került  a  Közüzemi  Kft.-hez,  én,  mint
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polgármester  külön  kértem,  hogy  az  uszodával  kapcsolatos  részeket
vizsgálják.  Azt  gondolom,  hogy  arról  beszélni,  hogy  bárki,  bármit  szeretne
takargatni,  nem lehet.  A Felügyelő Bizottság egy fizetett  bizottság,  az ott  lévő
emberek  tisztességes  tiszteletdíjban  részesülnek,  ha  pedig  ez  így  van,  akkor  a
megfelelő  munkát  elvégezhetik.  Senkinek  nem  volt  megtiltva,  az  elmúlt
időszakban,  hogy  ott  bármivel  foglalkozzon.  Tudomásom  szerint  a  Felügyelő
Bizottság  a  döntéseit  nagyrészt  konszenzussal  hozza  meg,  és  figyelembe
veszik  általában  Falussy  Képviselő  úr  indítványait  is.  Azt  gondolom,  hogy  a
Képviselő-testület  tagjai  dolgoznak  a  Felügyelő  Bizottságban.  Az  kvázi  egy
vizsgálóbizottság.  Én  szintén  nagyra  tartom  az  említett  hivatali
munkatársakat,  de nem gondolom, hogy a  számlákat  nekik  kellene  áttekinteni.
Ha ez lenne az egyik fő feladat,  akkor egy pénzügyes kollégát vagy kolléganőt
kellett  volna  javasolni.  De  annak  sincsen  akadálya,  ha  Képviselő  úr  szeretné
áttekinteni  a  Közüzemi  Kft.-nek  az  erre  vonatkozó  számláit,  rászán  x  napot,
beül  a gazdasági  vezetővel  és áttekintik.  Semmi akadálya nincsen annak, hogy
a  Felügyelő  Bizottság  tagjaként  bárki,  bármilyen  tevékenységet  végezzen,  és
tudomásom szerint  a  Felügyelő  Bizottság,  ha  erre  kérés  lesz,  akkor  ismételten
napirendre  fogja  tűzni  az  uszoda  ügyét,  és  lehet  erről  beszélni  júniusban,
augusztusban,  szeptemberben,  bármikor.  A  mostani  testületnek  és  a  mostani
többségnek  semmilyen  takargatnivalója  nincs  ezzel  kapcsolatban.  Eddig  is
álltunk  a  nyilvánosság,  vagy  bárki  rendelkezésére.  Az  pedig,  hogy  a
hitelfelvétel  erre  történt  volna  meg,  egy  kötvénykibocsátás  történt,  aminek
alapvetően  az  volt  a  célja,  hogy  majdani  pályázatokhoz  jelentsen  tőkét.  A
vizsgálóbizottságnak  nincs  több  jogosultsága,  mint  a  Felügyelő  Bizottságnak.
Az  FB  minden  olyan  jogosítvánnyal  bír,  amivel  nyomára  bukkanhat
valaminek,  aminek  nyomára  kell  bukkanni.  Azt  gondolom,  ha  itt
bűncselekmény  történt  volna,  akkor  már  régen  meg  kellett  volna  tenni  a
feljelentést.  Ha  valakinek,  azok  alapján,  amelyek  megállapításra  kerültek,
ilyen vélelme van, akkor meg kell  tenni a megfelelő lépéseket,  azt  gondolom.

F a l  u s s y Sándor:
Nagyon  érdekes  dolgokat  mondott  városunk  polgármestere.  Ő  volt  az,  akit
idéztem  a  Naplóban.  Azt  mondta,  hogy  én  is  tagja  vagyok  a  testületnek,  és
ismerem  a  jelentést,  amiben  benne  van,  hogy  elfogyott  a  pénz  más  célokra,
innentől  kezdve  miről  beszélünk?  A  helyzet  a  következő:  a  Felügyelő
Bizottság  úgy  tűnt  -  nagyon  úgy  tűnt  -  nem  akar  ezzel  foglalkozni.  Meg
lennék  lepve,  ha  most  annyira  akarna.  A  Felügyelő  Bizottságra  vonatkozó
törvény  egyébként  alaposan  megváltozott.  Nincs  már  olyan  jogkör,  amikor  az
FB  tag  egyedül  is,  külön,  a  bizottság  döntése  nélkül  vizsgálódhat.  Csak  a
Felügyelő  Bizottság  felhatalmazásával.  Másrészt  pedig  ez  nem  egy  emberes
játék,  ez  olyan  ügylet,  ahol  nem  csak  számlákat  kell  végignyálazni.  Nem  is
szeretném  az  irodavezető  urakat  ilyen  szerepre  kárhoztatni.  Ez  egy  komplex,
feltáró vizsgálat  lenne,  ahol mint mondtam, jogszabályokat,  törvényeket,  helyi
szabályokat,  munkaszerződést  és  szerződéseket,  amelyeket  megkötöttek  kell
összevetni,  rendszerezni  és  arról  tárni  a  testület  elé  jelentést.  Könnyen  lehet
azt  mondani,  hogy  majd  a  Felügyelő  Bizottság  ezt  elvégzi.  Ez  lett  volna  az
alap,  csak úgy tűnik, ezt  ez a bizottság nem akarja.  Megjegyzem, az előző sem
akarta.  Az  FB  2010.  őszén  változott  meg.  A  2009-es  évben,  amikor
benyújtottam  ez  ügyben  egy  interpellációt,  a  Tiszta  beszéd  volt,  hogy
elfogyott  a  pénz,  nem  lesz  uszoda.  Az  akkori  Felügyelő  Bizottság  az  ég  egy
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világon  semmit  nem  tett.  Csak  megjegyzem,  a  bizottság  akkor  teljes
mértékben,  az  akkori  Fideszes  többségből  állt.  Nem  kell  mondanom,  nagyon
szomorú  lennék,  ha  most  egy  ilyen  döntést  akarna  hozni  a  testület.  Az  más
kérdés,  ha a Felügyelő Bizottság olyan nagyon akarná,  akkor meg tudná tenni,
és  rég  megtehette  volna.  De  nekem  efelől  vannak  kétségeim.  A  testület
egyébként,  mint  a  Felügyelő  Bizottságot  létrehozó  szervezet,  kötelezhetné  is
erre  az  FB-t.  Ezzel  nincs  is  gond.  A végeredmény,  ha  létrejön,  lehet  mondani,
hogy  mindegy,  ki  teszi  le  a  jelentést,  de  a  mondottak  okán  azt  gondolom,  azt
fenntartanám, amit  előterjesztettem. 

T a l a b é r Márta:
Köszönöm. 
Először  a  módosító  javaslatról  döntünk,  miszerint  a  Közüzemi  Kft.  keretein
belül  történjen  további  vizsgálat  az  uszoda  építése  céljára  átadott  pénzösszeg
felhasználását  illetően.  Zárójelben  jegyzem  meg,  hogy  immár  harmadik
alkalommal.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  8 igen,  2 nem szavazattal a következő határozatot hozta:

95/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  Falussy  Sándor  képviselő
által  előterjesztett,  „Vizsgálóbizottság  létrehozása”  tárgyú  előterjesztést
megtárgyalta és az alábbi döntést  hozta:

A  Képviselő-testület  javasolja,  hogy  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  Felügyelő
Bizottsága  keretén  belül  történjen  további  vizsgálat  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft. részére,  uszodaépítés céljára  átadott  pénzösszeg felhasználását illetően.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r Márta:
Szavazzunk az eredeti  javaslatról!
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  2  igen,  7  nem  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  nem
támogatta a határozati  javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Ezek  alapján  a  Felügyelő  Bizottság  fog  tovább  vizsgálódni,  mint  fizetett
vizsgálóbizottság.  
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9) Az „Egy Mosolyért”  Közalapítvány 2011.  évre  vonatkozó közhasznúsági
jelentése (82)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Humán Erőforrás Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Lehetséges a vita nélküli  döntéshozatal.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  (1 fő nem szavazott)

(10,10 Falussy Sándor kiment,  a létszám: 9 fő)

T a l a b é r Márta:
Aki egyetért  a jelentés elfogadásával,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

96/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  az  „Egy
Mosolyért” Közalapítvány 2011. évi beszámolóját.

2.)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az egyesülési  jogról,  a közhasznú jogállásról,  valamint  a civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.  törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  beszámolót  és
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő  :  2012. május 31. 
Felelős   :   Csehné Huszics Márta kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  :  
Béndek Alexandra egészségügyi,  szociális  és esélyegyenlőségi referens
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10) Várpalota Város Közművelődési  Közalapítványának 2011-re vonatkozó
közhasznúsági jelentése (95)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Humán Erőforrás Bizottság állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a közhasznúsági jelentés  elfogadását támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

97/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Város  Közművelődési  Közalapítványának  2011.  évi  közhasznúsági  jelentését
és beszámolóját.

2.)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az  egyesülési  jogról,  a  közhasznú  jogállásról  valamint  a  civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.
törvényben  foglaltaknak  megfelelően,  a  közhasznúsági  jelentést  helyezze
letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő:   2012. május 31.
Felelős :   Csővári  János kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  : 
Borbásné Gazdag Gabriella pályázati  szakreferens

11)  Várpalota  Város  Sport  Közalapítványa  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentésének elfogadása (97)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Humán Erőforrás Bizottság állásfoglalását!
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H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r Márta:
Aki a közhasznúsági jelentés  elfogadását támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

98/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Város Sport Közalapítványának 2011. évi beszámolóját.

2.)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  Közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az egyesülési  jogról,  a közhasznú jogállásról,  valamint  a civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.  törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő  :  2012. május 31. 
Felelős    :   Barla Szabó László kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  : 
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

12)  Várpalota  Város  Közoktatási  Közalapítványa  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentés (110)

T a l a b é r Márta:
Kérném a Jogi és Ügyrendi Bizottság állásfoglalását!

K á d á r István:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.
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T a l a b é r Márta:
Aki a jelentés elfogadását támogatja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

99/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  Várpalota
Város Közoktatási  Közalapítványának 2011. évi beszámolóját.

2.)  A  Képviselő-testület  felhívja  a  Közalapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az egyesülési  jogról,  a közhasznú jogállásról,  valamint  a civil
szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.  törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő  :  2012. május 31. 
Felelős    :   Csécs Istvánné kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  : 
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

13)  SZINDBÁD  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi  üzleti
terve (88,/1)

T a l a b é r Márta:
Kérném a szakbizottságok állásfoglalását!

H u s z á r n é Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K e r e s z t  é n y  Levente:
A Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  6  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett,
az  üzleti  tervet  6  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadásra  javasolja
a  Képviselő-testületnek,  ugyanakkor  a  bizottság  felhívta  az  ülésen  jelen  lévő
SZINDBÁD  Nonprofit  Kft.  ügyvezetőjének  a  figyelmét  a  beszámoló
számszaki hibáinak maradéktalan kijavítására.  

T a l a b é r Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Véleménye?
Hozzászólása? (Nem volt.)
Aki  támogatja  a  Szindbád  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolóját  és  2012.  évi
üzleti  tervét a Pénzügyi Bizottság állásfoglalásával,  az kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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100/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  SZINDBÁD  Nonprofit
Kft.  (Várpalota,  Hunyadi  Mátyás  tér  1.)  2011.  évi  egyszerűsített  éves
beszámolóját,  annak kiegészítő mellékletét,  valamint 2012. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

14) Várpalotai Ipari Park Kft. 2011. évi beszámolója (85)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K e r e s z t  é n y  Levente:
A Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  2  nem szavazattal,  4  tartózkodás
mellett  nem javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás?

K a t  o n a  Csaba:
Az  előzőekben  többször  elhangzott,  hogy  a  Várpalotai  Ipari  Parkban,  mint
kisebbségi  tulajdonos,  az  érdekeinket  elég  nehezen  tudjuk  érvényesíteni,  és
van  olyan  tulajdonunk,  mondjuk  azt,  hogy  tagi  kölcsönünk  az  Ipari  Parkban,
illetve az Ipari  Parknak egyéb tartozásai  is vannak az önkormányzat  felé,  amit
mindenképpen rendezni  szükséges.  Arról szólt  az előzetes  megállapodás,  hogy
a  mai  anyaghoz  kapunk  ezzel  kapcsolatban  egy  javaslatot  az  Ipari  Park  Kft.
többségi  tulajdonosától.  Ez  nem  érkezett  meg.  Kérem,  hogy  ez  irányba
szólítsa  fel  a  Képviselő-testület,  mint  kisebbségi  tulajdonos  a  többségi
tulajdonos MAL Zrt.- t.  

T a l a b é r  Márta:
Elfogadom Alpolgármester  úr javaslatát,  és a fennálló  helyzetre  tekintettel  azt
javasolom  a  Képviselő-testületnek,  hogy  ne  fogadja  el  az  Ipari  Park  ez  évi
beszámolóját.  Aki egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  6 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett  nem fogadta el
az Ipari Park beszámolóját,  és a következő határozatot hozta:
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101/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Ipari
Park  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  út  28.)  2011.  üzleti  évről  szóló  egyszerűsített
éves  beszámolóját,  annak  kiegészítő  mellékletét,  független  könyvvizsgálói
jelentését

nem fogadja el.  

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Kft.  taggyűlésén  a
Képviselő-testület  fenti  döntését képviselje.

3.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  MAL  Magyar  Alumínium  Termelő  és
Kereskedelmi  Zrt.- t,  mint  a  Várpalotai  Ipari  Park  Kft.  többségi  tulajdonosát,
hogy  az  Ipari  Park  működésének  rentábilissá  tétele  érdekében  tett
intézkedéseiről  számoljon  be  a  kisebbségi  tulajdonosnak,  Várpalota  Város
Önkormányzati  Képviselő-testületének.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

15) Alsóinkám Kft. 2011. évi beszámolója (86,/1)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K e r e s z t  é n y  Levente:
A Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  6  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett
elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  ugyanakkor  javasolja  -
tekintettel  a  törzstőke  felélésére  és  a  kft.  funkciótalanságára  –  döntsön  a
Képviselő-testület  az Alsóinkám Kft.  felszámolásáról.

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás? (Nem volt.)
Támogatom a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát,  hogy egyfelől fogadjuk 
el  a beszámolót,  másfelől döntsünk a végelszámolásról.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

102/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  ALSÓINKÁM
Ingatlanfejlesztési  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  út  7.)  2011.  üzleti  évről  szóló
egyszerűsített  éves beszámolóját  e l  f  o g a d j a.
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2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Kft.  taggyűlésén  a
Képviselő-testület  fenti  döntését képviselje.

3.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elhatározza  az
Alsóinkám  Ingatlanfejlesztési  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  (székhelye:
8100 Várpalota,  Fehérvári  út 7.) végelszámolását.

A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Kft.  végelszámolási
eljárására  vonatkozó  előterjesztését  a  Képviselő-testület  2012.  június  havi
ülésére nyújtsa be.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

(10,20 Falussy Sándor visszajött,  a létszám: 10 fő)

16)  Pannon  Várszínház  Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi
költségvetés-tervezete (98)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  7  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot.  (1  fő  nem
szavazott)

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  és a költségvetés-tervezetet  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:
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103/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Pannon  Várszínház
Nonprofit  Kft.  (Veszprém,  Rákóczi  u.  1.)  2011.  üzleti  évről  szóló
egyszerűsített  éves  beszámolóját,  független  könyvvizsgálói  jelentését,
valamint 2012. évi költségvetés-tervezetét

e l f o g a d j a .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

17)  PALOTASPORT Nonprofit  Kft.  2011.  évi  beszámolója,  2012.  évi  üzleti
terve (100)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  7  igen  szavazattal,  az  üzleti  tervet  7  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  (1 fő nem szavazott)

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  és az üzleti  tervet elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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104/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  PALOTASPORT
Egészségügyi  és  Sportszervezési  Nonprofit  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  út  9.)
2011.  üzleti  évről  szóló  egyszerűsített  éves  beszámolóját,  független
könyvvizsgálói jelentését,  valamint 2012. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

18) Palotakonzult Kft. 2011. évi beszámolója (104)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  6  igen,  1  nem  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
A beszámolók napja van. Ha végignézzük, mindjárt  látunk három olyan kft.- t -
Palotakonzult  Kft.,  Alsóinkám  Kft.,  és  a  városbiztonsági  ügyletet  is  ilyennek
tartom  -,  amik  az  előző  ciklusban  jöttek  létre,  az  előző  polgármester
szorgalmazása  mellett,  és  iszonyatos  pénzeket  elnyeltek  ahhoz  képest,  hogy
mit  tettek  le  az  asztalra.  Ez  botrány,  de  különösképpen,  ha  elolvassuk  a
Felügyelő  Bizottság  jegyzőkönyvét,  ahol  elhangzanak  olyan  dolgok,  hogy
igazából  senki  nem  látja,  hogy  voltak  a  pénzek,  milyen  szerződések  voltak,
nem  volt  szerződés,  nincs  teljesítésigazolás,  stb.  Ügyészség  után  ordít  ez  a
történet.  Azt gondolom, egy szép napon sorra is fog kerülni,  mert valószínűleg
érdemes  lenne  megnézni,  hogy  milyen  szerződések  alapján,  milyen
kifizetések,  milyen  pénzátfuttatások  zajlottak  itt.  Mindenesetre  egy  csomó
pénz elfogyott,  ez  tény,  és  lehet  mondani,  hogy ennek a  haszna enyhén szólva
is  a  nullához konvergál.  Ezt  tanulságnak  javasolom arra  nézve,  hogy mit  kell,
és  mit  érdemes  létrehozni.  Adnám  az  ötletet  a  Felügyelő  Bizottságnak,  hogy
kerítsen  sort  rá,  vizsgálja  végig  az  eddigi  működést,  hiszen  a  végelszámolás
még tart  egy darabig,  tehát létezik a szervezet.  

K a t  o n a  Csaba:
Visszautasítom,  amit  a  Városbiztonság  Kft.-vel  kapcsolatban  említett  Falussy
képviselő  úr,  ugyanis  ennek  semmilyen  pénzügyi  terhe  nem  volt  a  városra
eddig.  Ha  utánanézne,  pont  azért  nem  működött  ez  a  Kft.  idáig,  mert  a
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szociális  városrehabili tációs  pályázatban  valósul  meg az  a  diszpécser-központ
és  térfigyelő  rendszer,  amit  ez  a  Kft.  fog  később  üzemeltetni.  Ha  bármilyen
információja  van  arról,  hogy  önkormányzati  pénzek  mentek  keresztül  ezen  a
cégen, kérem, tegye meg a szükséges intézkedéseket!

D e á k  Istvánné:
Szerintem  Alpolgármester  úr  félreértette  Falussy  képviselőtársamat,  mert  ő
elsősorban  a  Palotakonzult  Kft.-vel  kapcsolatos  problémákat  vetette  fel.  Mint
a  Felügyelő  Bizottság  tagja,  meg  tudom  erősíteni,  hogy  felvetettük  a
bizottsági  ülésen  azokat  a  szerződésbeli  problémákat,  amelyek  behajthatatlan
követeléseket  tartalmaztak.  A  Felügyelő  Bizottsági  ülésen  elhangzott,  hogy
nem köttettek  írásban szerződések,  csak  szóban,  így  azok  a  cégek,  akik  felé  a
Palotakonzult  Kft.  szerette  volna  behajtani  a  kintlévőségeket,  nem  tudta
minden  kétséget  kielégítően  alátámasztani  az  igényeit,  és  hozzáértő
szakemberekkel  konzultálva  az  derült  ki,  hogy  nem  is  fogja  tudni  behajtani,
mivel  ezek  a  szerződések  nem  úgy  születtek,  vagy  egyáltalán  nem  születtek
meg.  Ezért  születtek  azok  a  döntések,  hogy  a  cégnek  tudomásul  kell  venni,
valószínűleg behajthatatlan követelések lesznek. Amelyeket sikerült  behajtani,
azok  megtörténtek,  a  mostani  vezetés,  amit  lehetett  megtett,  mentette,  ami
menthető,  a  korábbi  vezetés  által  okozott  problémákat  viszont  nem  tudta  a
mostani  Felügyelő  Bizottság  helyére  tenni.  Hogy ezzel  kell-e,  vagy érdemes-e
foglalkozni?  Azt  gondolom,  ezt  a  jövő  el  fogja  dönteni,  egyrészt  a  Felügyelő
Bizottság,  másrészt  a  Palotakonzult  Kft.  jelenlegi  vezetője,  hogy  milyen
lépéseket  szükséges  megtenni  ebben  az  ügyben.  Megnyugtatásul  el  tudom
mondani,  hogy ami jogilag behajtható volt,  azt  a Kft. behajtotta.  

K e r e s z t  é n y  Levente:
A Palotakonzult  Kft.  végelszámolás  alatt  van,  az  utolsó  felügyelő  bizottsági
ülésen  megpróbáltuk  kivesézni  a  problémákat,  hogy  a  behajtásokat  hogyan
tudjuk rendezni,  a Közüzemi Kft.-nek át lettek adva a behajtási  kérelmek.

T a l a b é r  Márta:
További  hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a Kft.  2011. évi beszámolóját  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  és  1  nem  szavazattal  a  következő  határozatot
hozta:

105/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Palotakonzult  Kft.
(Várpalota,  Fehérvári  u.  7.)  2011.  évi  beszámolóját,  annak  kiegészítő
mellékletét,  független könyvvizsgálói  jelentését

e l f o g a d j a.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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19) Várpalotai Városbiztonság Szolgáltató Kft. 2011. évi beszámolója (109)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A Pénzügyi  Bizottság  a  beszámolót  6  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Van-e kérdés? (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

106/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai
Városbiztonság  Szolgáltató  Kft.  (székhelye:  8100  Várpalota,  Gárdonyi  Géza
u. 39.,  ügyvezető:  Gajárszky-Tóth Péter)  2011.  évről szóló egyszerűsített  éves
beszámolóját  

e l f o g a d j a .

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  Polgármestert,  hogy  a  Kft.  taggyűlésén  a
Képviselő-testület  fenti  döntését képviselje.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

20)  Bán  Aladár  Általános  Iskola  és  Tagiskolája  intézményi  beszámolója
(94)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  beszámolót  6  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  (1 fő nem szavazott)
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T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

107/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Bán  Aladár
Általános  Iskola  és  Tagiskolája  nevű  közoktatási  intézmény  beszámolóját
elfogadja.  

2.)  A  Képviselő-testület  megállapítja,  hogy  a  beszámoló  alapos,  részletesen
ismerteti  az   iskola  jelenlegi  helyzetét,  a  nevelés  tárgyi  és  személyi
feltételeit.  Az  iskolai  környezet  és  az  igénybe  vevők  ismeretében  az
intézményben  kiegyensúlyozott,  következetes  nevelőmunka  folyik.  Különösen
említésre  méltó  az  a  törekvés,  melyet  a  felszereltség  gyarapítására,
megóvására,  fordít  az  intézményvezető.  A beszámoló  tükrözi  a  nevelőtestület
magas  szintű  szakmai  felkészültségét,  a  kiegyensúlyozott  munkahelyi
légkörben folyó sikeres nevelő munkát.  

A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  az  intézmény  vezetőjének  és
alkalmazotti  közösségének kitartó,  következetes munkájukért.

Határidő  :  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős  : Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

21) Beszámoló a Gyermekjóléti  Szolgálat 2011. évi tevékenységéről (84)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!
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A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  2  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

108/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Gyermekjóléti
Szolgálat  2011.  évi  tevékenységére  vonatkozó  beszámolóját  elfogadja,  és
egyben  köszönetét  fejezi  ki  az  intézményben  dolgozóknak  a  lelkiismeretes
munkájukért.

2.)  A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  határozat  érintettek  részére
történő megküldésére.

Határidő:  a határozat megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   
Béndek Alexandra egészségügyi, szociális és esélyegyenlőségi 
referens

(10,30 Deák Istvánné kiment,  a létszám: 9 fő)

22)  Beszámoló  a  Magyar  Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont
Szociális  Intézményének 2011. évi tevékenységéről (83)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  6  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  
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T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

109/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Magyar
Vöröskereszt  Várpalota  Térségi  Összevont  Szociális  Intézményének  2011.  évi
működéséről  szóló  beszámolóját  elfogadja,  és  egyben  köszönetét  fejezi  ki  az
intézményben dolgozóknak a lelkiismeretes munkájukért.

2.)  A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  határozat  érintettek  részére
történő megküldésére.

Határidő:  a határozat megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:
Béndek Alexandra egészségügyi, szociális és esélyegyenlőségi 
referens

23) Beszámoló a Közterület-felügyelet 2011. évi tevékenységéről (101)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r  István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  4 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.  

K a t  o n a  Csaba:
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  a  határozati  javaslatot  5  igen
szavazattal  elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

K á d á r  István:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  8 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!
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A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

110/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a
Közterület-felügyelet  2011.  évi  tevékenységéről  szóló
beszámolóját  elfogadja,  és  egyben  köszönetét  fejezi  ki  a
felügyeletnél dolgozóknak a lelkiismeretes munkájukért.

2.)  A  Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert,  hogy  a
határozatot az érdekeltek részére mielőbb küldesse meg.

Határidő:   azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

24)  Az  Esélyegyenlőség  Alapítvány  Várpalota  2011.  évre  vonatkozó
közhasznúsági jelentésének elfogadása (96)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatal  lehetséges.
Aki ezzel  egyetért,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.  

T a l a b é r  Márta:
Aki a közhasznúsági jelentést  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta: 

111/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elfogadja  az
Esélyegyenlőség Alapítvány Várpalota 2011. évi beszámolóját.

2.)  A  Képviselő-testület  felhívja  az  Alapítvány  kuratóriuma  elnökének
figyelmét,  hogy az egyesülési  jogról,  a közhasznú jogállásról,  valamint  a civil
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szervezetek  működéséről  és  támogatásáról  szóló  2011.  évi  CLXXV.  törvény
30.  §  (1)  bekezdésében  foglaltaknak  megfelelően  a  beszámolót  és  a
közhasznúsági jelentést  helyezze letétbe és hozza nyilvánosságra.

Határidő  :  2012. május 31. 
Felelős    :   Lukátsné Orovicz Piroska kuratóriumi elnök
Végrehajtásban közreműködik  : 
Puklicsné Nagy Viktória közoktatási  szakreferens

T a l a b é r  Márta:
Szünetet  rendelek el.

(10,35-11,00 szünet. Szünet után Deák Istvánné nem jött  vissza, a létszám: 9 
fő

25) Várpalotai Közüzemi Kft. 2011. évi üzleti  jelentése (89)

T a l a b é r  Márta:
Tisztelettel  köszöntöm  Olma  Frigyes  könyvvizsgáló  urat,  illetve  Horváth
Tamás ügyvezető igazgató urat!
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  az  1.  határozati  javaslatot  6  igen  szavazattal,  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
A  Pénzügyi  Bizottság  a  2.  határozati  javaslatot  7  igen  szavazattal,  a  3.
határozati  javaslatot  7  igen  szavazattal  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  ülésén  több  oldalról  igyekeztünk  megközelíteni  a
beszámolót,  illetve tágabb értelemben a Közüzemi Kft.  helyzetét.  Még egyszer
szeretném  felhívni  a  figyelmet  arra,  hogy  a  tavalyi  53  millió  forintos
osztalékelvonás  nagyon  súlyosan  érintette  a  céget  és  nem  volt  megalapozott.
Nem  volt  megalapozott  az  a  döntés,  hogy  elvonja  az  önkormányzat,  de  Önök
így  döntöttek.  Könnyen  lehet,  sőt  a  beszámoló  és  az  eddig  elhangzottak
függvényében  biztos,  hogy  ha  ez  a  könyvvizsgálója  van  a  cégnek,  aki  most
van,  akkor  az  a  beszámoló  nem  tartalmazott  volna  53  millió  forintos
eredményt.  Nem  a  semmi  miatt  van  most  ez  a  több,  mint  400  mill ió  forintos
mínusz.  Most  egy  tabula  rasa-t  csinálna  a  cég  abban  a  tekintetben,  hogy  a
korábban  el  nem  számolt  veszteségek  tulajdonképpen  kimutatásra  kerülnek.
Ebben  a  tekintetben  a  helyzet  akár  jó  is  lehetne.  Abban a  tekintetben  viszont,
ahogy  a  bizottsági  ülésen  abban  igazgató  úrral  is  egyetértettünk,  a  cégnek
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egyfelől  nyugalomra,  változatlanságra  van  szüksége,  a  következő  évek  nem
arról  fognak  szólni,  hogy  itt  komoly  –  pláne  nem  elvonható  –  eredményt  tud
produkálni.  Ugyanakkor egy nyugodt működés,  amit  mi  tulajdonosként  tudunk
biztosítani,  nem elegendő,  ahhoz még az  is  kellene,  hogy a  világpiaci  gázárak
és  más  külső  tényezők  úgy alakuljanak,  hogy ne  kerüljön  veszélyes  helyzetbe
a  cég,  viszont  nagyon  könnyen  kerülhet.  Fel  kell  hívni  a  figyelmet,  hogy
bekövetkezhet  az  idei  évben  olyan  szituáció,  amikor  lehet,  hogy  további
segítségre,  működési  támogatásra  lesz  szüksége  a  cégnek.  Ez  leginkább  a
gázárból  következhet  be.  Itt  szeretném  a  figyelmet  felhívni,  és  a  jelenlévő
országgyűlési  képviselőnket  is  –  most  nem  polgármesterként  –  arra  kérni,
hogy  miután  nincs  már  rá  hatósági  jogköre  a  Képviselő-testületnek,  ha  lesz
egy  olyan  gázárnövekedés,  amit  egy  árrendeletben  át  kellene  vezetni,  mert  a
cég  költségei  megnőnek  és  a  helyzet  kezelhetetlenné  válik,  erre  nincs  már
módunk.  Van  egy  központi  ármegállapítás,  nagyon  szeretném,  ha  az  le  is
követné  ezeket  a  folyamatokat,  amik  odavisznek,  hogy  netán  20%-kal  meg
kell  emelni  majd  az  árakat.  Ha  ez  nem  történik  meg  miniszteriális  szintről,
akkor  ellehetetlenülhet  a  cég  működése,  lévén  a  távfűtés  a  legnagyobb
tevékenység, bevétel,  de a legnagyobb költség is.

T a l a b é r  Márta:
További  hozzászólás? (Nem volt.)

Azt  gondolom,  alapvetően  nagy  nézetkülönbség  nincs  a  két  oldal  között.  Még
abban  is  igaza  van  a  képviselő  úrnak,  hogy  ha  tavaly  más  ügyvezető  van  és
más  könyvvizsgáló,  akkor  nagy  valószínűséggel  egy  teljesen  más  2010-es
jelentés  kerül  elénk,  és  abból  következően  másfajta  következtetéseket  von  le
az  önkormányzat.  Azonban  arra  is  emlékezhetünk,  hogy  mi  első  körben
visszaadtuk  az  akkor  benyújtott  jelentést,  ehhez  képest  egy  minimális
változtatással  került  hozzánk  vissza.  Mi  arra  tudtunk  támaszkodni,  amit  az
akkori  ügyvezetés  elénk  tárt.  Szerintem  pont  itt  volt  az  ideje,  hogy  nyissunk
egy  tiszta  lapot  a  Közüzemi  Kft.  életében,  akkor  is,  hogy  ha  ez  most
fájdalmas,  és  egy  negatív  eredményt  jelez,  viszont  azok  a  döntések,  amelyek
már  megszülettek  a  cégben,  illetve  a  majd  tárgyalandó  üzleti  terv,  azt  vetíti
előre,  hogy minden  esély  megvan arra,  ha  ideálisan  alakulnak  a  körülmények,
akkor  ez  a  mostani  nagy  hiány  jövőre  el  fog  tűnni,  és  utána  minimális
növekedési  pályára  tud  állni  a  cég.  Azt  gondolom,  ahhoz,  hogy  ez
bekövetkezzen,  most  szigorúnak kell  lennie  a  testületnek,  a  könyvvizsgálónak
és  a  cégvezetésnek  is,  és  szembe  kell  nézni  azzal,  ami  van,  meg  kell  hozni
bizonyos  döntéseket.  Azt  gondolom,  ez  mindannyiunk  közös  érdeke,  és
örülök, ha erről normális  hangnemben tudunk egymással szót váltani.

Aki elfogadja a Kft. beszámolóját,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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112/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.  7.)  2011.  évi  beszámolóját,  annak  kiegészítő
mellékletét,  független könyvvizsgálói  jelentését

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  : Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a második határozati  javaslatot  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

113/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  jóváhagyja  a  Várpalotai
Közüzemi  Kft.  (Várpalota,  Fehérvári  u.  7.)  2011.  évi  mérleg  szerinti
eredményét,  és  egyben  engedélyezi  a  -  439.094  eFt,  azaz  mínusz
négyszázharminckilencmillió-kilencvennégyezer  forint  mérleg  szerinti
eredmény eredménytartalékba helyezését .

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

T a l a b é r  Márta:
Aki a harmadik határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

114/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  gazdasági  társaságokról
szóló  2006.  évi  IV.  törvény  131.  §  (1)  bekezdése  szerint  a  tagot  megillető
2011.  év  utáni  osztalék  kifizetésére  nem  tart  igényt  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft. (Várpalota,  Fehérvári  u. 7.) részéről.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal  
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó
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26) Várpalotai Közüzemi Kft. 2012. évi üzleti  terve (90)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  7  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Van-e valakinek kérdése?  (Nem volt.)
Vélemény,  hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Aki  a  korábbi  évi  üzleti  terveket  összeveti  a  mostanival,  feltűnhet  neki,  hogy
egy  nagyobb  lélegzetű  dolog  nincs  benne,  a  temetői  ravatalozó  átalakítása.  A
Felügyelő  Bizottság  azt  kérte,  hogy azt  az elgondolást,  amit  az előző igazgató
idején  elkezdett  a  cég,  ne  folytassa  egyelőre,  viszont  –  úgy  tudom  -,  hogy
határozat  született  és  megküldésre  került  az  önkormányzat  felé  a  Felügyelő
Bizottság  részéről,  hogy  a  Képviselő-testület  foglalkozzon  ezzel  a  kérdéssel.
A 2007-es,  vagy  2008-as  költségvetéshez  egy  módosító  indítványt  nyújtottam
be,  hogy  kerüljön  megterveztetésre  és  kivitelezésre  a  ravatalozó  átalakítása.
Akkor  25  millió  forint  belekerült  a  költségvetési  rendeletbe,  aztán  az  el  lett
szabotálva  az  akkori  polgármester  részéről,  ezt  nyugodt  szívvel  jelenthetem
ki.  Ezzel  az  a  baj,  hogy  a  cég  közben  elkezdett  mindenféle  egyeztetés  és
testületi  jóváhagyás  nélkül  egy  átalakítást,  egy  korábban  megszületett  terv
alapján,  ami  rengeteg  pénzbe  kerülne,  és  egyébként  a  problémát  nem  oldaná
meg,  ugyanis  a  ravatalozó  északra  néz,  ott  áll  meg  az  autóbusz,  a  kegyeleti
kötelezettségnek  nem  lehet  eleget  tenni,  nem  lehet  megfelelően  méltó
körülmények  között  a  szertartást  időnként  megtartani,  és  az  esőről,  szélről
stb-ről  nem  beszéltem.  Abban  gondolkodott  már  akkor  a  testület  illetékes
bizottsága,  hogy  elfordítaná  az  épületet,  ehhez  képest  az  a  tervezet,  ami
alapján  a  cég  korábban  végzett  már  munkálatokat,  nem  erről  szólna.  Azt
szeretném,  ha  a  Képviselő-testület  elé  záros  időn  belül  egy  javaslat  kerülne
arra  nézve,  hogy  ezt  a  ravatalozót  hogy  tudnánk  átalakítani,  és  az  mibe
kerülne.  Azt  gondolom,  hogy  minden  anyagi  szűkösség  és  egyéb  mellett  ez
egy olyan nagyon régóta  magunk előtt  tolt  dolog,  amit  ebben a  ciklusban  meg
kellene  oldani.  Ennek  a  rendezése  akkor  történik  meg,  ha  legalább  terv-
szinten az idei évben elénk kerül egy javaslat.

K a t  o n a  Csaba:
A  Falussy  úr  által  elmondottakban  mindig  érzek  egy  kis  ellentmondást.  Az
egyik  oldalon  féltjük  a  Közüzemi  Kft-t,  hogy  milyen  beruházásokkal,  stb-vel
terheljük,  a  másik  oldalon  pedig  azt  mondjuk,  hogy  újítsuk  fel  a  ravatalozót,
vagy  építsük  át.  Visszakérdeznék:  2008,  vagy  2009  volt  az,  amikor  a
költségvetésben szerepelt  ez? 

F a l  u s s y  Sándor:
Nem tudom megmondani  fejből,  inkább 2008.
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K a t  o n a  Csaba:
Ennek  nézzünk  utána,  azt  javasolom.  Ne  felejtse  el  senki,  hogy  a  2008-as
évben  volt  egy  300  milliós  inkasszója  az  önkormányzatnak  egy  régi  peres
ügyben.  Akkor  beruházások  maradtak  el,  személy  szerint  többet  le  kellett,
hogy állít tassak akkor.

T a l a b é r  Márta:
További  hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a Közüzemi Kft.  2012. évi üzleti  tervét elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

115/2012. (V.31.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Várpalotai  Közüzemi
Kft. (Várpalota,  Fehérvári  u. 7.) 2012. évi üzleti  tervét

e l f o g a d j a.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:      Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

Vegyes ügyek

1.) 
F a l  u s s y  Sándor:
Azt  gondolom,  hogy  kellene  három  mondatot  beszélni  a  testületi  ülésen  ma
bemutatott  szavazó-rendszerről.  Ehhez  kapcsolható  egy  robotkamerás-
rendszer,  gyakorlatilag  ez  képileg  az  egész  ülést  tudja  rögzíteni,  közvetíteni,
interneten  is,  visszakereshető  formában.  Azt  gondolom,  ez  az  irány
támogatandó  a  magam  részéről.  Emlékezetes,  hogy  nem  fogadtam  el  azt  a
döntést  –  és  ma  sem  fogadom  el  -,  hogy  a  képviselő-testületi  ülésekről  a
televízió egyenes közvetítése megszüntetésre  került.  Az a korszak van, amikor
az emberek 1%-ban érnek rá mondjuk ebben a percben nézni  a tv-t,  hogyha mi
ülésezünk,  és  azt  közvetítik,  viszont  megnéznék  adott  szituációban,  lehet,
hogy  éjjel  1/2  12-kor,  hogy  mi  történt,  és  egy  adott  ügyben  mi  hangzott  el,
milyen döntés született.  Ez az anyag jól láthatóan bemutatja,  hogy erre mód és
lehetőség  van.  Azt  gondolom,  ez  pont  az  az  irány,  amit  támogatandónak
tartok.
Az előbb Alpolgármester  úr  ellentmondást  vélt  felfedezni,  amit  én  nem láttam
a  két  ügy  között,  de  nem  szeretném  minősíteni  a  dolgot.  Ez  a  rendszer  is
nyílván pénzbe kerül.  Kérem a rendszer  gazdáitól,  beszéljünk egy kicsit  arról,
mibe kerül ez a történet,  akár egyben, akár blokkokban, mert ezt  tudni kell.

T a l a b é r  Márta:
Megadom a szót Németh István területi  értékesítési  vezető úrnak!
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N é m e t h  István:
Köszönöm a kérdést és az elismerő szavakat!
Kicsit  felelőtlenség  lenne  pontos  összeget  mondani.  A  szavazórendszer  ára
valahol  kettő  és  három  millió  forint  között  van.  Amennyiben  polgármester
asszony  pontos  árajánlatot  kér,  küldeni  fogok,  nagyságrendileg  ezt  lehet
kalkulálni.  A  közvetítőrendszer  igénytől,  kiépítéstől  függően  három  millió
forinttól,  tízmillió  forintig  terjedhet.  Ez  függ  attól,  hogy  egyszerű  internetes
közvetítést  szeretnének,  vagy  képbe  jöhet  a  városi  televízió,  akár  kábel,  akár
sugárzott  televízió,  és  akár  full  HD  minőségben.  Meg  kell  határozni,  mik  az
elképzelések,  ennek megfelelően tudunk pontos árajánlatot adni.

T a l a b é r  Márta:
Személy  szerint  nekem  sokkal  jobban  nyomon  követhető  volt,  mint  a  másik
rendszer,  ezen a monitoron sokkal jobban lehet követni a folyamatokat,  illetve
a  másik  pozitívum,  hogy  a  hangosítás  sokkal  jobb,  a  megszólaló  képviselőket
jobban  lehetett  hallani.  A  próba  az  én  részemről  pozitívra  sikerült.  Nekem
nem  volt  teljes  mértékben  új  a  rendszer,  a  megyeházán  hasonló  működött.
Tárgyalás  kérdése  lesz,  hogy  tudunk-e  közös  nevezőre  jutni,  jó  árajánlat
esetén,  szerintem, igen.

N é m e t h  István:
Köszönöm  szépen  még  egyszer  a  lehetőséget,  bízunk  benne,  hogy  közös
nevezőre jutunk. Köszönjük!

T a l a b é r  Márta:
Köszönöm szépen!

2.) 
T a l a b é r  Márta:
Holnap  16,00  órakor  a  várban  lesz  a  megemlékezés  a  60  éve  Várpalotáról
kitelepítettekre,  ami  kilenc családot  érintett.  Dr.  Rétvári  Bence kiözigazgatási
és igazságügyi minisztériumi államtitkár  úr mond ünnepi beszédet.
Holnapután  lesz  a  Vadászati  Kultúra  Napja,  egész  napos  rendezvény,
mindenkit  szeretettel  várunk.
Juhász Attila  képviselő úr invitál  mindenkit  június 9-én a  Loncsosi  Baráti  Kör
napjára,  16,00 órától.
Szeretettel  várunk mindenki a különböző városi rendezvényeken!

3.)
H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
Június  9-én  15,00  órakor  dr.  Csókay  András  idegsebész  főorvosnak  lesz
előadása  Vallomások  hitéletről,  gyógyulásokról  Inotán  a  Faluházban,  amire
mindenkit  szeretettel  várnak.

4.)
K a t  o n a  Csaba:
Június  2-án  kerül  megrendezésre  a  TeSzedd  szemétgyűjtési  mozgalom,  a
felhívások  kint  voltak,  cégek,  magánszemélyek,  intézmények  dolgozói
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regisztrálhattak  a  programban  való  részvételre.  Várpalotán  öt  helyszín  került
kijelölésre,  úgy  tudom,  hogy  mindegyik  helyszínen  jelentős  számban  fognak
részt  venni  a  várpalotai  lakosok.  Ezekre  a  mozgalmakra  azért  is  szükség  van,
mert  nem tudunk normálisan  vigyázni  a  környezetünkre.  Abban az  esetben,  ha
a  környezetünket  nagyobb  gondossággal  óvnánk,  és  nem szemetelnénk,  akkor
ilyen  mozgalmakra,  ilyen  napokra  kevésbé  lenne  szükség.  Előre  is  köszönöm
mindenkinek  a  részvételét,  aki  ebben  a  programban  megjelenik  szombaton,  és
aktívan kiveszi a részét.  
A  Vadászati  Kultúra  Napján  az  általános-  és  középiskolások  számára
prózamondó  verseny  és  rajzverseny  lett  meghirdetve,  melyre  jelentős  számú
diák jelentkezett.  
Három  kiállítás  lesz,  amire  szeretném  felhívni  a  figyelmet.  Az  egyik:
festmény,  illetve  herendi  porcelánmanufaktúra  hoz  le  vadászattal  kapcsolatos
témájú  porcelánokat.  Élőhely,  illetve  trófeakiáll ítás  kerül  elhelyezésre  a  vár
alsó  folyosóján.  Egész  nap  különböző  programokkal  várják  a  rendezők  a
városlakókat.  20  csapat  vesz  részt  főzőversenyen.  A  csapatok  húsz  adaggal
több  ételt  készítenek,  mint  amennyit  a  csapat  elfogyaszt,  a  városlakók
számára  a  megvásárolt  Thuri-tallér  árában  bent  lesz  az  étel  ára,  és  egyéb
módon is hozzá lehet  jutni ezekhez a vadételekhez.
A rendezvény lézer-show-val és utcabállal  fog zárulni.
A NB/I-B-s kézilabda  csapatunk harmadik  helyezett  lett,  szeretnénk egy kicsit
meglepni  őket  a  lézer-show-val  és  az  utcabállal  is,  remélhetőleg  a  fiúk  nagy
része részt tud venni ezen a rendezvényen. 

5.)
A n t  a l  László:
Június  9-én  a  Kvártély  házban  egy  felsővárosi  pikniket  tartanánk.  Zsíros
kenyér-party,  jó  beszélgetések,  nótázás,  terveink  szerint  lesz  egy  harmonikás
zenész.  Mindenkit  szeretettel  várunk,  természetesen  nem  csak  a  Kismezőről,
hanem a Mátyás király utcai  emeletes házakból is,  vagy a Sörház utcából is.

T a l a b é r  Márta:
Kíván még valaki szólni? (Nem kívánt.)
Köszönöm szépen a mai munkát,  az ülést  11,30 órakor bezárom.

K.m.f.

Talabér Márta Máténé dr.  Ignácz Anita
  polgármester     jegyző
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